
Czechowice-Dziedzice, 14.04.2023 r. 

 

 

Pytania i odpowiedzi  

do postępowania nr PKM.01.04.2023 r. 

 

 

W związku z pytaniami które wpłynęły do Zamawiającego, poniżej Zamawiający udostępnia ich 

treść oraz odpowiedzi: 

 

1. Odnosząc się do zapytania dotyczącego przygotowania pełnej dokumentacji w celu uzyskania 

dofinansowania projektu pn. „ Zakup dwóch autobusów elektrycznych klasy MAXi wraz 

z infrastrukturą do ich ładowania” , i jednocześnie pragnąc przygotować odpowiednią ofertę cenową 

na wykonanie usługi, uprzejmie proszę o informację dotyczącą harmonogramu realizacji, długości 

nadzoru. Czy posiadają Państwo takie wytyczne? 

Odpowiedź: Na tą chwilę Zamawiający nie posiada, niemniej planuje zakończyć projekt  

w 2024 roku. 

 

2. Nawiązując do zapytania jak w tytule proszę o informację jakiej wartości jest projekt?  
Odpowiedź: Wstępna wartość szacunkowa wynosi 7 mln netto. 

 
3. Czy posiadają Państwo wycenę/koncepcję dla projektu?  

Odpowiedź: Na tą chwilę Zamawiający nie posiada wyceny. Planowany jest zakup 2-óch 
elektrycznych  autobusów klasy maxi wraz z infrastrukturą tj. dwie ładowarki plug-in. 

 
4. Jaki jest planowany okres realizacji projektu?  

Odpowiedź: Zamawiający planuje zakończyć realizację Projektu do końca 2024 r. 
 
5. Czy planowane jest finansowanie w 100% ze środków NFOSiGW (pożyczka/dotacja)?  

Odpowiedź: Tak - pożyczka i dotacja. 
  
6. Zapisy umowy wydają się sprzeczne, ponieważ w paragrafie 4 pkt 1 litera r jest zapis o 

stawiennictwie min 1 raz w miesiącu, natomiast w paragrafie 9 pkt 5 jest zapis o karach umownych 
w razie braku stawiennictwa min 1 raz w tygodniu - proszę o wyjaśnienie. 
Odpowiedź: W umowie w § 9 pkt 5 omyłkowo wpisano „…min 1 raz w tygodniu”. 
Zamawiający dokona stosownych zmian powyższego zapisu, tj. „…min 1 raz w miesiącu”. 

 

7. Czy autobusy będą wykorzystywane na istniejących liniach autobusowych i zastąpią tabor 

spalinowy?  

Odpowiedź: Tak. 


